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ZAPISNIK S 15. SJEDNICE VMO ŠKOLJIĆ-STARI GRAD 
 

Dan održavanja: 16.10.2020. 
Vrijeme održavanja:  18:00 – 20:30 
Mjesto: Prostorije MO 
Prisutni: svi članovi/članice VMO,  tajnik MO 
 
Na početku sjednice, predsjednica VMO predložila je sljedeći: 
 

Dnevni red: 
 

1. Zapisnik s 15. sjednice VMO 

2. Obavijest o Javnom izlaganju rezultata karata buke i upravljanje bukom u Gradu Rijeci  
29.09.2020. 

3. Obavijest o sastanku s predstavnicima I PP 08.10.2020. 
4. Analiza aktivnosti Ljeto u starom gradu 2019/2020 te programska aktivnost -  kulturno 

zabavna u 2021. g 
5. Organizacija Dana MO-a 2020 u okolnostima Covid -19 
6. Priprema glasila Pod Voltun 2020 
7. Rebalans Financijskog plana MO za 2020. 
8. Razno 

 

Dnevni red jednoglasno prihvaćen. 

 

1 . Zapisnik s 15. sjednice prihvaćen  
 
2.  Predsjednica VMO informirala je Vijeće da je 29. rujna 2020. godine, u Gradskoj vijećnici 

Grada Rijeke, Korzo 16, održano javno izlaganje za građane o rezultatima karata i scenarijima 

upravljanja bukom na kojem je bila nazočna. Kako je istaknula, buka je ispravno definirana kao 

štetan zvuk u vanjskome prostoru izazvan ljudskom aktivnošću i uključuje buku koju emitiraju 

prijevozna sredstva, cestovni promet, pružni promet, zračni promet, pomorski i riječni promet te 

i postrojenja ili pak određeni zahvati, a mjerama zaštite od buke mora se spriječiti nastajanje 

prekomjerne buke, odnosno postojeća buka mora se smanjiti na dopuštene razine. Podsjetila 

je također da ovo Vijeće na problem buke u kvartu već upozoravalo, te da u akcijskom planu 

nije dovoljno vidjela elemente okolišne (susjedske) buke s javnih prostora koji također u 

mnogome narušavaju kvalitetu života građana. Obzirom na navedeno, a kako je do 23. 

listopada otvoren javni poziv za sudjelovanje zainteresirane javnosti za Akcijski plan, Vijeće je 

zaključilo kako će se i po već poduzetim aktivnostima i upućenim dopisima uključiti u javnu 

raspravu.  

 

 



3.  

Predsjednica i tajnik MO informirali su vijeće da su 08.10., na inicijativu Predsjednice bili 

nazočni sastanku sa zamjenikom zapovjednika 1. pp i voditeljem sektora 1. pp, a nastavno i na 

prethodnu točku okolišne buke, naročito zbog  narušavanja javnog reda i mira u noćnim satima 

(rad ugostiteljskih objekata – noćnih klubova, okupljanje ispred burekdžijske radnje u Aldo 

Collonnelo, ispijanje alkoholnih pića na javnim površinama i sl.). Kroz dosta detaljan razgovor 

vidjelo se da su predstavnici policije dobro upoznati sa stanjem, ali isto tako da ga ne ocjenjuju 

alarmantnim niti da posebno odstupa od stanja u drugim riječkim kvartovima koji su u širem 

centru, te da opće sigurnosno stanje (neovisno o buci) s aspekta kriminaliteta i potreba 

policijskog postupanja u okviru njihovih ovlasti ne smatraju naročito problematičnim. Također 

su istaknuli potrebu aktivnijeg uključivanja gradskog komunalnog redarstva u dijelu koji je u 

njihovoj nadležnosti (opijanje na javnim površinama) gdje je omogućena suradnja redarstva i 

policije, ali nije dala baš zadovoljavajući rezultat. 

4. 

Predsjednica VMO u bitnome je izvijestila Vijeće o netom održanom programu Ljeta u Starom 

gradu 2020., u dijelu u kojem je bila nazočna, a tajnik MO u dijelu koji se tiče organizacije i 

financijskog dijela programa. Kroz analizu utvrđeno je: 

- Ljeto u Starom gradu provedeno je u okviru planiranog, izuzev dječjeg dana koji je zbog 

epidemioloških preporuka opravdano otkazan 

- Produkcija programa izvršila je svoje obveze u skladu s ugovorom te je program proveden 

s vrlo zadovoljavajućim standardima i  u okviru raspoloživih sredstava  

- Kao bitna manjkavost naglašena je slaba posjećenost i dugogodišnji koncept u kojem nije, 

izuzev mjesta na kojem se program odvijao (Trg Matije Vlačića), dovoljno prepoznatljiva 

povezanost ovog programa s lokalnom zajednicom, kao niti  dovoljna uključivost dionika iz 

lokalne zajednice u osmišljavanje i provedbu programa 

Po provedenoj raspravi, Vijeće MO je zaključilo uz jedan suzdržan glas (Juro Perković) da u 2021. 

godini ne bi nastavilo s programom „Ljeto u Starom gradu“ u dosadašnjem formatu, već će se 

Gradu predložiti novi program u okviru već raspoloživih sredstava, a koji bi u bitnome bio više 

okrenut lokalnoj zajednici i u organizacijskom i u sadržajnom dijelu. 

Vijećnica Nina Majcan Šprajc predložila je Vijeću da će za narednu sjednicu u studenom dostaviti 

takav program na razmatranje, što je od strane VMO prihvaćeno. 

Vijeće je također izrazilo zahvalnost dosadašnjem dugogodišnjem producentu i uredniku programa 

„Ljeto u Starom gradu“, g. Koraljku Pasariću, naglasivši da je u određenom trenutku upravo kroz 

ovaj program promovirana i razvijena ideja korištenja starogradskih trgova za promociju kulturnih 

događanja, te da bi kao takva mogla i trebala naći mjesto u okviru gradskih javnih potreba u kulturi. 

 
5.       
U ovoj točci VMO je razmatralo mogućnosti organizacije Dana MO obzirom na postojeće 

epidemiološke prepreke i preporuke nadležnih, a što postavlja zahtjeve za određene promjene o 

organizacijskom i sdržajnom smislu. 

Razmatrajući službene preporuke obrazložene od tajnika MO i prethodno između članova VMO 

dogovorenog tehničkog i organizacijskog okvira, Vijeće je zaključilo da će se Dan MO ipak 

organizirati  07.11.2020. i to kroz edukativnu šetnju (povijesno kulturne znamenitosti Starog grada) 

koju bi vodio prof. Marko Smoljan te sadnju biljne zadruge pod vodstvom Ivane Keller na slobodnoj 

zelenoj površini kod „socijalnog“ (parkiralište Gomila), u okviru raspoloživih financijskih sredstava. 



Zadužuju se tajnik i predsjednica VMO za pripremu potrebnih suglasnosti i komunikaciju s 

javnošću, a u što će se uključiti i svi članovi VMO. 

 
6.  
       Prema izvješću Nine Majcan Šprajc kao glavne koordinatorice Vijeća s urednikom glasila, 
glasilo Pod Voltun u fazi je pripreme te se očekuje njegov izlazak iz tiska krajem studenog ili 
početkom prosinca 2020. 
 
7.  U odnosu na provedene aktivnosti, dodatno uplaćene donacije za Ljeto u Starom gradu i 
djelomično promjenjenim aktivnostima u okviru organizacija Dana MO, te odobrenja Odjela za 
gradsku samoupravu i upravu za isplatu honorara za novog urednika i dizajnera glasila Pod Voltun, 
Vijeće MO je jednoglasno usvojilo Rebalans financijskog plana za 2020. godinu koji je u prilogu 
ovog zapisnika. 
 

8. Kako pod točkom razno nije bilo dodatne rasprave sa zaključcima, predsjednica VMO je u   
20:30 zaključila sjednicu 
 
Zapisničar:                                                                                                 Predsjednica VMO: 
Tajnik MO 
Robert Baus                                                                                                Sandra Ivić 


